
اقتصاد کیش-   عضو شــورای اسلامی شــهر بندرعباس گفت: با احتساب آمار 
اتوبوس های جدید و باتوجه به جمعیت شــهر بندرعباس، تعداد اتوبوس های این 

ناوگان، کماکان کمتر از حد استاندارد است.   
احمد کناری نژاد در جلسه علنی شورای اسلامی شهر بندرعباس، افزود: حمل و نقل 
عمومی نقش حائز اهمیتی در توسعه ی کارکردهای شهری دارد. بنابراین پرداختن 
به مشکلات و چالش های این حوزه به منظور حل مشکلات و افزایش کارآیی آن، 

گامی در جهت ارتقای کیفیت زندگی شهروندان است.
وی ادامه داد: فرســودگی و کمبود تاکسی در ناوگان تاکسیرانی از جمله مشکلات 
حوزه حمل و نقل درون شهری کلانشهر بندرعباس است. ناوگان فعلی تاکسیرانی 
بندرعباس در مجموع دارای ۲۴۲۱ دستگاه تاکسی است و با توجه به این که استاندارد 
کشوری به ازای هر ۲۰۰ نفر یک دستگاه تاکسی است، بنابراین ناوگان بایستی در 
مجموع ۳۲۵۰ دستگاه تاکسی داشته باشد و از این حیث تعداد تاکسی های ناوگان 

تاکسیرانی بندرعباس به نسبت سرانه ی جمعیت کمتر از حد استاندارد است.
کناری نژاد با اشــاره به اینکه از ســوی دیگر آنچه ضروری است مورد توجه ویژه 
قرار گیرد، عمر متوســط بالای ۱۴ سال تاکســی های موجود است به گونه ای که 
از مجموع ۲۴۲۱ دســتگاه تاکسی موجود، ۸۰ درصد آن ها فرسوده هستند و تعداد 
تاکسی های فعال و نیمه فعال در حال حاضر، ۷۰۰ دستگاه است، تصریح کرد: در 
ناوگان تاکسیرانی هم با چالش کمبود و هم با مشکل فرسودگی ۸۰ درصدی ناوگان 
روبرو هســتیم و با توجه به شــرایط آب و هوایی، دارا بودن جمعیت شناور علاوه 
بر جمعیت ثابت شــهری و همچنین موقعیت گردشگری کلانشهر بندرعباس که 
ضرورت تقویت ناوگان تاکسیرانی از حیث کمیّ و کیفی را دو چندان می کند و با 
عنایت به این موضوع که ناوگان فرســوده ی تاکسیرانی، ضمن تحمیل هزینه های 
سرســام آور نگهداری برای رانندگان و مالکان و افزایش مشکلات معیشتی برای 
این قشر شریف، به لحاظ ایمنی، زیست محیطی و جلوه ی بصری نیز در وضعیت 
خوبی قرار ندارد و روند خدمات رســانی رضایت بخش به شهروندان را با چالش 
مواجه می سازد نیازمند پیگیری مجدانه در جهت رفع مشکل و فراهم آوردن امکان 

توسعه و نوسازی است.
وی اضافه کرد: با توجه به افزایش مداوم قیمت خودرو و عدم توان مالی بســیاری 
از متقاضیان، فراهم آوردن بستر اعطای تسهیلات کم بهره، بلند مدت و هم خوان با 
قیمت روز خودروها به این قشر شریف، در راستای حمایت از تاکسیرانان محترم و 
ترغیب ایشان به مشارکت در توسعه و نوسازی ناوگان تاکسیرانی می تواند راهگشا 

باشد.
عضو شورای اسلامی شهر بندرعباس ضمن تقدیر و تشکر از مجموعه ی پرتلاش 
شهرداری بندرعباس به جهت دغدغه و پیگیری هایی که در زمینه ی مهیا کردن بستر 
توســعه و نوســازی ناوگان تاکسیرانی انجام داده است، عنوان کرد: نظر به اینکه در 
جهت جذب سهمیه ی تخصیص یافته در طرح توسعه و نوسازی به شهر بندرعباس 
که در فاز اول شــامل هزار دستگاه تاکسی طرح نوسازی و چهارصد دستگاه طرح 
توسعه است، به تامین اعتبارات از محل منابع بانکی داخلی برای اعطای تسهیلات 
کم بهره به میزان ۸۰ درصد ارزش خودروی قابل واگذاری نیاز اســت، از اســتاندار 
درخواســت می شــود با نگاه کارآفرینی و تثبیت اشتغال نسبت به طرح توسعه و 
نوسازی، مساعدت لازم را جهت تسهیل و تسریع در تامین اعتبارات از محل منابع 

استانی و اعطای تسهیلات کم بهره از بانک های عامل داشته باشند.
وی اضافه کرد: به این طریق روند توســعه و نوســازی ناوگان تاکسیرانی را تسریع 
کنند و در این زمینه پیشنهاد می شود از محل منابع داخلی بانک های عامل، ظرفیت 
بانک های عامل با محوریت تامین منابع ســپرده ی اولیه از محل سپرده ی صنایع و 
شرکت های صنعتی غرب و همچنین ظرفیت کمیته ی امداد در راستای کارآفرینی و 
تثبیت اشتغال و به منظور تامین منابع مالی اولیه جهت اعطای تسهیلات استفاده شود. 
کناری نژاد ادامه داد: کمبود راننده ی پایه یک در ناوگان اتوبوسرانی و همچنین کمبود 
تعداد اتوبوس های این ناوگان را می توان از جمله دیگر مشکلات حوزه ی حمل و 
نقل درون شهری بندرعباس به شمار آورد که از حیث استفاده ی بهینه از ظرفیت فعلی 

ناوگان، حل مشکل کمبود راننده ی پایه یک از اولویت بیشتری برخوردار است.
وی بیــان کرد: تعداد اتوبوس های ناوگان اتوبوســرانی بندرعباس در حال حاضر 
۶۳ دســتگاه با عمر متوسط ۳.۵ سال است و با پیگیری های مجموعه ی شهرداری، 
مقدمات اضافه شــدن ۲۴ دســتگاه اتوبوس نیز به ناوگان اتوبوسرانی با کمک ۸۰ 
درصدی دولت مهیا شــده اســت که با احتساب آمار اتوبوس های جدید و باتوجه 
به جمعیت شــهر بندرعباس، تعداد اتوبوس های این ناوگان، کماکان کمتر از حد 

استاندارد است.  
عضو شورای اسلامی شهر بندرعباس خاطرنشان کرد: از سوی دیگر به دلیل کمبود 
راننده ی پایه یک از ظرفیت ناوگان به طور کامل استفاده نمی شود به گونه ای که از 
۶۳ دستگاه اتوبوس موجود در حال حاضر، تنها ۲۵ دستگاه فعال هستند و با توجه به 
اینکه ناوگان حداقل نیازمند ۷۶ راننده برای ارائه ی خدمات بهینه بر اساس ظرفیت 
فعلی است، اگر این کمبود جبران شود، می توان از ظرفیت موجود به شکل مطلوب 

تری بهره برد.
وی اظهار کرد: استفاده از ظرفیت رانندگان پایه یک مجموعه ی شهرداری یا پرسنل 
دارای گواهینامه ی پایه دو و مایل به اخذ گواهینامه ی پایه یک این مجموعه می تواند 
در جهت جبران کمبود نیروی انسانی ناوگان اتوبوسرانی کمک کننده باشد که در این 
راستا مکاتبه ای از سوی سازمان حمل و نقل بار و ترافیک با مجموعه های شهرداری 

بندرعباس انجام شده است.

سه شنبه 4 مرداد 1401، 26 ذی الحجه 1443 ، 26 جولای 2022، شماره 4005 2

استاندار هرمزگان:

در تلاش برای رفع محدودیت های شهر 
بندرعباس هستیم

استاندار هرمزگان در این آیین بیان کرد: شهرک پیامبر 
اعظم)ص( با توجه به وسعت و تراکم مانندیک شهر و 
دومین  شهر بزرگ استان است و باید طرح های ویژه ای 
برای توسعه زیرساخت های این منطقه در نظرگرفته 
شود تا مشکلات فعلی آن در حوزه آب، راه، مدرسه 

و کلاس درس بصورت جدی پیگیری و رفع شود.
 مهدی دوستی گفت: موضوع مهم بعدی ساماندهی 
میدان سایت پیامبر اعظم است که در تلاش هستیم با 
توجه به تامین اعتبارمورد نیاز این پروژه طی چند ماه 

آینده آغاز شود.
استاندار هرمزگان برخورداری از امکانات زیرساختی 
مناسب را حق ساکنان این منطقه دانست و تاکیدکرد: 
باتوجه به اتفاق نظر و همدلی خوبی که بین شــورای 
شهر، شهرداری و اســتانداری وجود دارد امیدواریم 
محدودیت های شهر برطرف شود و گشایش هایی در 

مسیر رشد زندگی مردم رقم بخورد.
وی با اشاره به تامین زمین مناسب برای احداث پارک 
افزود: در راستای ایجاد فضاهای تفریحی مناسب به 
یاری خدا و با همت شــهرداری بزودی پارک بزرگ 
جنگلی در محدوده پنجعلی نیز کلنگ زنی خواهد شد.
  شهردار بندرعباس در این مراسم  اظهار کرد: امروز با  

کلنگ زنی عملیات احداث پل پیامبر اعظم )ص(یکی 
از رویدادهای مهم ومثبت توسعه شهر برای شهروندان  

بندرعباسی رقم خورد
مهــدی نوبانی بیان کرد: با احــداث و بهره برداری از 
این پل، بار ترافیکی بلوارهای منتهی به غرب شــهر 
بندرعباس  کاهش پیدا می کند و با توجه به اینکه این 
پل مهم راه دسترسی نزدیکتری به صنایع غرب و بندر 
شهید رجایی محسوب می شود کارکنان و کارمندان 
این مجموعه ها نزدیکتر، ایمن تر و با حداقل ترافیک 

می توانند از این مسیر استفاده کنند.
این مقام مسئول افزود: افتتاح این پل در آینده می تواند 

باعث تسهیل در کاهش تصادفات و ترافیک شود.
نوبانــی گفت: شــهرداری بندرعباس در راســتای 
خدمت رســانی به شــهروندان گام های موثری را 
برداشته است که حمایت و پشتیبانی شورای اسلامی 
شهر بندرعباس در این مسیر تاثیر بسزایی داشته و از 
اعضای شورا در خصوص همراهی و همکاری در به 
ثمر نشستن پروژه ها و برنامه ها  به خصوص عملیات 

احداث پل پیامبر اعظم )ص( قدردانی می کنیم.
نوبانی اضافه کرد: در هفته دولت پروژه های متعددی 
نظیر، افتتاح پارک ســاحلی، کلنگ زنی شهربازی و 

همچنین نهضت آسفالت و بازگشایی معابر را خواهیم 
داشــت و قطعا با تلاش و کوشش و جدیت در اداره 
امور درخواســت های مردم برای توسعه شهر محقق 
خواهد شد.  شهردار بندرعباس بیان کرد: از حمایت ها 
و پشتیبانی های استاندار هرمزگان در ارتباط با احداث 
پل پیامبر اعظم)ص( و همچنین تامین مبلغ ۶۰ میلیارد 
تومان از ۱۱۰ میلیارد تومان هزینه این پروژه تشکر و 

قدردانی می کنم.
نوبانی با اشــاره و تشریح جزییات این پروژه گفت: 
عملیــات اجرای این پل ۱۸ ماه به طول می انجامد و 
شرکت توسعه ایثار سبلان پیمانکار  این پروژه  است.

شهردار بندرعباس گفت: پل دارای ۱۲ دهنه و حجم 
بتن ریزی آن ۹ هزار و ۸۰۰ متر مکعب و بالغ بر ۲۵۲ 
تن آهن آلات برای ساخت پل مذکور استفاده می شود. 
وی در ادامه اظهار کرد: حجم خاکریزی و خاکبرداری 
حدود ۸۱ هزار متر مکعب و عرض آســفالت ۱۰ متر 
است و با افتتاح این پل، بلوار  شهید رجایی  از بن بست 
خارج  و به آزاد راه بزرگ شهید رجایی وصل می شود.

نوبانی در پایان تصریح کرد: شهرداری بندرعباس به 
عنوان مجری طرح های عمرانی شهر بازوی توانمند و 

پیش رو در حوزه های مختلف عمرانی است.
رئیس شــورای اسلامی شهر بندرعباس در این آیین 
گفت: همراهی استاندار و مجموعه دولت با شورای 
شهر و شهرداری بندرعباس می تواند اتفاقات خوبی 

را برای شهر بندرعباس و شهروندان رقم بزند.
فاطمه جراره افزود: احداث این پل نقش بســزایی در 
کاهش ترافیک میدان باهنر، پل سایت و بلوار پاسداران 
دارد و اگر این پل در زمان مقرر اعلام شده افتتاح شود 
شیرینی خدمتی که برای شهروندان انجام می دهیم دو 

چندان می شود.
جراره گفت: اگر در کنار شــورای شهر و شهرداری 
همراهی و همکاری دیگر ارگان ها و ســازمان ها را 
داشته باشیم، قطعا پروژه هایی که به شهروندان وعده 
بهره برداری می دهیم در موعد مقرر به سرانجام  و بهره 

برداری خواهد رسید.

        اقتصاد کیش - آئین کلنگ زنی عملیات احداث پل پیامبر اعظم )ص( اتصال بلوار شهید رجایی به آزاد راه شهید رجایی با حضور 
اســتاندار هرمزگان، شــهردار بندرعباس، فرماندار بندرعباس، رئیس و اعضای شورای اسلامی شهر بندرعباس، جمعی از مسئولان استانی و 

شهرستان و مدیران شهرداری برگزار شد.

کشاورزان هرمزگانی درخواست ثبت کاداستر 
زمین های خود را به دهیاری ها ارائه کنند

اقتصاد کیش- رییس کل دادگستری استان هرمزگان گفت : مالکان اراضی کشاورزی 
می توانند برای سرعت دهی در امور ثبت زمین هایشان در سامانه کاداستر، درخواست 

خود را به دهیاری ها ارائه کنند. 
مجتبی قهرمانی، با اشــاره به تشکیل کارگروه ســرعت  دهی در اجرایی شدن ثبت 
زمین های کشــاورزی در سامانه کاداستر در این استان افزود: نگاه دستگاه قضایی در 

حوزه صیانت از اراضی ملی، پیشگیرانه است.
وی تاکید کرد: با توجه به منویات رهبر معظم انقلاب در خصوص اهمیت اجرای کامل 
قانون حد نگار )طرح جامع کاداستر( و تهیه نقشه هوایی در راستای اجرای اصل یکصد و 
بیست و سوم قانون اساسی جمهوری اسلامی ایران، ضرورت دارد دستگاه های مسوول 

با استفاده از تمامی ظرفیت ها و بسیج همه امکانات در این زمینه اقدام کنند.
رییس کل دادگستری استان هرمزگان با تاکید بر لزوم اعمال اراده جمعی برای سرعت 
بخشیدن در روند اجرای طرح کاداستر اراضی کشاورزی در این استان، یادآور شد: اتمام 
این طرح مهم و عظیم در کوتاه ترین زمان ممکن، بی شک مستلزم مشارکت و هم افزایی 

تمامی دستگاه های متولی است.
وی همچنین تسهیل مراحل »خوداظهاری« و »صحت سنجی« به منظور سرعت بخشیدن 
به اجرای قانون جامع حدنگار را امری مهم و ضروری عنوان کرد و گفت: فرآیند امور 
در حوزه ثبت اسناد و املاک باید به گونه ای دنبال شود که به محض تعیین محدوده و 
اعتبارسنجی مدارک، در کوتاه ترین زمان ممکن، برای اراضی، سند تک برگ صادر شود.

رییس کل دادگستری هرمزگان؛
نوسازی تاکسی های شهری بندر عباس 

باید در دستور کار قرار گیرد 

عضو شورای اسلامی شهر بندرعباس خبر داد:

تسهیلات بانکی یکی از راه های تقویت 
مشاغل خانگی روستایی است

اقتصاد کیش-    مدیرکل امور روستایی و شوراهای استانداری هرمزگان در راستای 
رفع موانع و مشکلات بانوان کارآفرین روستاهای بندرخمیر از کارگاه های تولیدی 

منطقه کهورستان بازدید کرد. 
نرگس غلامپور در حاشــیه این بازدیدها فعالیت های اقتصادی و کارآفرینی بانوان 
مناطق روســتایی کهورستان را کم نظیر دانست و عنوان کرد: در این بازدیدها مسائل 
و موانع تولید و بازاریابی محصولات کارگاه های تولیدی بررسی و تصمیماتی برای 

رفع آن ها گرفته شد.
وی افزود: راه اندازی بازارچه در محلی مشخص در شهر خمیر برای عرضه تولیدات 
روســتایی یکی از راهکارهایی ست که برای به نتیجه رساندن آن حمایت های لازم 

انجام می گیرد. 
غلامپور اضافه کرد: با توجه به اینکه بسیاری از محصولات تولیدی کارگاه صنایع دستی 
کهورستان و دیگر روستاهای استان در کشورهای عربی حوزه خلیج فارس مشتری 
دارد می بایست شرایط ارسال محصولات روستایی را به این کشور تسهیل نماییم که به 

دنبال جلسه ای با حضور مسئولین ذیربط برای رسیدن به این مهم هستیم.
وی با بیان اینکه تسهیلات بانکی یکی از راه های تقویت مشاغل خانگی روستایی است، 
خاطر نشان کرد: در سهمیه تسهیلات کارگشایی سال جاری موضوع مشاغل خانگی 

به صورت ویژه دیده می شود.
مدیرکل امور روستایی و شوراهای استانداری هرمزگان همچنین در سفر به شهرستان 
بندر خمیر از پروژه های ساختمان دهیاری روستای کسه، آسفالت روستای کسه، زمین 

چمن روستای آل درویش و واحد تولید نهال کهورستان بازدید بعمل آورد

مدیرکل امور روستایی و شوراهای استانداری هرمزگان:

بنادر شهید حقانی و هرمز به ۳ دستگاه 
شوک الکترونیکی خودکار مجهز شد

اقتصاد کیش- مدیر بنادر و دریانوردی شهید باهنر و شرق هرمزگان گفت: به منظور 
ارائه خدمات مطلوب به مسافران و اقدام موثر در شرایط اضطراری، سه دستگاه شوک 
الکتریکی خودکار )AED( خریداری و در بنادر شهید حقانی و هرمز نصب و راه اندازی 

شده است.
حمیدرضا محمدحسینی تختی  مزایای این دستگاه های الکتریکی را درمان حمله های 
ناگهانی و ایست قلبی )SCA( عنوان کرد و افزود: اگر در دقایق اولیه اقدام به درمان و 

کمک به بیمار شود، به طور معمول حملات قلبی باعث مرگ بیمار نمی شود.
وی ادامه داد: با راه اندازی این ســه دســتگاه و به منظور توجه به سلامت هموطنان در 
شــرایط اضطراری، یک دوره آموزشــی آشنایی نیز با نحوه کار با دستگاه های شوک 
الکترونیکی خودکار ویژه پرسنل شناورها با حضور نماینده اورژانس استان برگزار شد. 
مدیر بنادر و دریانوردی شــهید باهنر و شرق هرمزگان ، با اشاره به حجم رفت و آمد 
مسافر و گردشگران در پایانه های مسافری هرمز و شهید حقانی بندرعباس، راه اندازی 
تجهیزات ایمنی و مراقبتی در شــناورهای مسافری و گردشگری را ضروری و مهم 

دانست

به منظور ارائه خدمات مطلوب به مسافران؛

افزایش روزانه بیماران بستری
  به کووید در بندرعباس

اقتصاد کیش-  سرپرســت مرکز بهداشت شهرســتان بندرعباس گفت: با وجود 
افزایش موارد بیماری و بســتری، احتمال تغییر رنگ بندی شهرستان بندرعباس از 

وضعیت نارنجی به قرمز در هفته آینده وجود دارد. 
دکتر فریده فخار با اشاره به وضعیت بیماری کووید ۱۹، اظهار کرد: در بندرعباس 
افزایش روزانه موارد ابتلا و افزایش تعداد بیماران بستری ناشی از کووید محسوس 

است.
وی افزود: تعداد مبتلایان در بندرعباس بیشتر و استقبال از واکسیناسیون کمتر شده 
اســت بنابراین لازم است مردم سریع تر با تزریق دوز یادآور واکسن کرونا، خود را 

نسبت به این بیماری ایمن کنند.
فخار با تاکید بر ضرورت رعایت پروتکل های بهداشتی و تزریق دُز یادآور واکسن 
عنوان کرد: معمولا بستری ها افرادی هستند که واکسیناسیون کاملی ندارند و اضافه 
کرد که در موج جدید بیماری، مبتلایان بیشتر دچار علائم گلو درد و آبریزش بینی 

و سپس علائم گوارشی هستند.

سرپرست مرکز بهداشت شهرستان بندرعباس خبر داد: 

کنسرت مهرورزی
 در بندرعباس

اقتصاد کیش-   کنســرت مهرورزی با حضور 
احمد قائد، ناصر زرجام، رضا نصیری، مرشــد 
میر رستمی و غلامحســین نظری در دو سانس 
به همت شرکت هنرمندان خاک جنوب در تالار 

شهید آوینی بندرعباس برگزار شد. 
در این کنســرت قطعات خاطره انگیزی توسط 
اساتید موسیقی هرمزگان نیز برگزار شد که مورد 
استقبال علاقه مندان حاضر در سالن قرار گرفت


